



CENTRE  
DE RECHERCHES  
MATHÉMATIQUES



## CRM STATLAB - CANSSI Postdoctoral Fellowship 2021-2022

Applications are invited for the CRM StatLab - CANSSI **Postdoctoral Fellowship** in statistics. Applications are due on January 31, 2021 for a position beginning April 1, 2021.

Postdoctoral Fellowships are available to candidates working under the supervision of at least one member of the CRM StatLab ([list](#)). Candidates should have received their PhD no more than 3 years prior to the start of their term, and must have fulfilled all PhD requirements by the time of taking up the award.

CRM StatLab, CANSSI, and the supervisor(s) will ensure a minimum salary of \$53,000. The successful candidate will be designated a “CRM StatLab-CANSSI Postdoctoral Fellow” for a period of one year, starting any time between April 1 and October 31 of the designated year; the funds must be paid by the end of March of the following year.

An application includes: (i) a presentation letter including a description of research interests and research program; (ii) the candidate’s CV; (iii) electronic copies of articles, theses, research reports, etc. Candidates must prepare the application using the guidelines presented here and send it to [Erica.Moodie@McGill.ca](mailto:Erica.Moodie@McGill.ca) by January 31, 2021. Candidates should arrange to have at least two letters of recommendation sent independently.

Results will be announced by mid-March 2021.



CENTRE  
DE RECHERCHES  
MATHÉMATIQUES



## Offre de stage postdoctoral CRM STATLAB - CANSSI 2021-2022

Le laboratoire StatLab du CRM et l'INCASS invitent les candidatures pour un **stage post-doctoral** en statistique. La date limite de dépôt de dossier est le 31 janvier 2021 pour une poste commençant le 1<sup>er</sup> avril 2020.

Le concours est ouvert aux candidats travaillant sous la supervision d'au moins un membre du laboratoire StatLab du CRM (voir ici [la liste](#)). Les candidats doivent avoir obtenu leur doctorat depuis moins de trois ans et avoir obtenu leur diplôme de doctorat avant le début du stage postdoctoral.

Le StatLab du CRM, l'INCASS et le(s) superviseur(s) assureront un salaire de 53,000\$. Le lauréat sera désigné stagiaire postdoctoral « CRM StatLab - CANSSI » pour une période d'un an, pour un stage démarrant entre le 1<sup>er</sup> avril 2021 et le 31 octobre 2021.

Un dossier de candidature comprend: (i) une lettre de présentation incluant une description des intérêts de recherche, un programme de recherche; (ii) le CV du candidat; (iii) copies électroniques d'articles, thèse, rapport de recherche, etc. Les candidats doivent préparer leur dossier en suivant les indications disponibles ici et envoyer leur dossier à [Erica.Moodie@McGill.ca](mailto:Erica.Moodie@McGill.ca) avant le 31 janvier 2021. Les candidats doivent également s'arranger pour transmettre au moins deux lettres de recommandation, envoyées indépendamment.

Les résultats sont attendus pour la mi-mars 2021.